
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2020

z przebiegu XXVI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 25 września 2020 r.

od godziny 1200 do 1243 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki, 

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał 

Rady Miejskiej.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

2)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk  na  lata 

2020-2030;

3)  przyjęcia  projektu  uchwały w  sprawie  zasad  i  trybu  postępowania  przy  udzielaniu  dotacji 

z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji  związanej  z  usuwaniem, 

transportem,  unieszkodliwianiem  wyrobów  zawierających  azbest,  kryteriów  wyboru  inwestycji 

do dofinansowania i sposobu jej rozliczania;
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4)  przyjęcia  projektu  uchwały w  sprawie  zasad  i  trybu  postępowania  przy  udzielaniu  dotacji 

z  budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  realizację  zadań  polegających  na  wymianie  źródeł  ciepła  na 

proekologiczne urządzenia grzewcze;

5)  przyjęcia  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu 

postępowania  przy  udzielaniu  dotacji  z  budżetu  Gminy Wyrzysk na  realizację  przedsięwzięć  z 

zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, kryteriów wyboru inwestycji do dofinansowania 

i sposobu jej rozliczania;

6)  określenia  warunków i  trybu  finansowania  zadania  własnego w zakresie  rozwoju  sportu  na 

terenie Gminy Wyrzysk.

7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

8. Wolne głosy.

9. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –  Roman 

Łuka,  który  na  wstępie  bardzo  serdecznie  przywitał  zaproszonych  gości.  Kontynuując 

Przewodniczący  zaznaczył,  że  nadal  pracują  w  anormalnych  warunkach  co  jest  spowodowane 

koronawirusem. Zakażeń w Polsce stale  przybywa.  W związku z tym Przewodniczący poprosił 

o przestrzeganie zasad, które wytycza Światowa Organizacja Zdrowia oraz Rząd. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy do 

przesłanego porządku obrad są uwagi, bądź propozycje zmian?

Zmian nie zgłoszono.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
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Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze 

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku 

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia 

protokołu z XXV sesji, która odbyła się 28 sierpnia 2020 r. .

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad.  5.  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Radny  Stefan  Wełniak  wskazał,  że  Pani  Burmistrz  3  września  br.  uczestniczyła  w  spotkaniu 

z  Posłem  RP  K.  Czarneckim  w  gminie  Miasteczko  Krajeńskie  odnośnie  modernizacji  trasy 

kolejowej na odcinku Bydgoszcz-Piła-Krzyż-Gorzów Wielkopolski-Kostrzyn-Kostrzyn. W związku 

z  tym  chciałby  się  dowiedzieć  jakie  było  stanowisko  Posła  K.  Czarneckiego  w  tej  sprawie. 

Mieszkańcy są zainteresowani tą sytuacją. Ponadto mieszkaniec Bąkowa złożył w tej sprawie pismo 

do Pani Burmistrz i Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego, Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  

poinformowała,  że  spotkanie  z  Posłem  RP K.  Czarneckim  odbyło  się  2  września,  natomiast 

3  września  spotkała  się  z  Mirosławą  Rutkowską-Krupką  przewodniczącą  Komisji  Planowania 

Przestrzennego  i  Infrastruktury  Technicznej  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego.  Na  obu 

spotkaniach podejmowany był temat związany z planowaną inwestycją przebudowy linii kolejowej 

na odcinku Bydgoszcz-Piła-Krzyż-Gorzów Wielkopolski-Kostrzyn. Z uwagi, że projekt niepokoi 

zarówno  ją  jak  i  wójta  Białośliwia  K.  Rutkowskiego  oraz  wójta  Miasteczka  Krajeńskiego 

K.J.  Oświecimskiego  planują  zrobić  wszystko,  aby  nie  dopuścić  do  realizacji  takiej  formy 

przebudowy linii kolejowej, gdyż zakłada ona bardzo duże zmiany w ruchu kolejowym i kołowym, 

szczególnie na terenie Osieka Nad Notecią. Planowane są wiadukty, które prowadzą inaczej ruch 
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pieszy. Planowane są również nowe przebiegi linii drogi wojewódzkiej, która według tego projektu 

ma przebiegać częściowo ul. Leśną i ul. Bohaterów, co jest nie dopuszczalne, gdyż ulice te nie mają 

parametrów koniecznych do tego by być drogami wojewódzkimi, ani też nie będą powodowały 

lepszego  transportu  kołowego.  Pani  Burmistrz  poinformowała,  że  wraz  z  wójtem  Białośliwia 

oraz wójtem Miasteczka Krajeńskiego przedstawili  Posłowi w jego biurze poselskim ich uwagi 

do projektu. Wraz z wójtami walczą o to, aby zachować nie prędkość, która jest teraz proponowana, 

czyli  200  km/h,  tylko  160  km/h,  gdyż  uzgodnienia  co  do  tej  prędkości  były  wcześniej 

i są zadowalające dla Niej jako włodarza i mieszkańców, gdyż nie wprowadzają rewolucyjnych 

zmian. Pan Poseł obiecał,  że zajmie się tematem. Zainteresował się ich uwagami i  powiedział, 

że zrobi wszystko, aby zadowolić mieszkańców i włodarzy gmin. Żadnych deklaracji nie składał, 

gdyż powiedział, że przedłoży to w odpowiednich instytucjach, które zajmują się tą przebudową. 

Zarówno Posłowi tak i Pani Radnej zostały przekazane wszystkie materiały, które wysłano również 

wszystkim pozostałym radnym Sejmiku, co do planowanej zmiany. Z tego co jej wiadomo, sprawa 

ta  była  dyskutowana  na  posiedzeniach  komisji  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  i  też 

obiecano, że włączą się w starania, aby nie było tego co proponuje PKP, gdyż tak samo jak chcą 

zmian przebiegu linii kolejowej - budowa wiaduktów, tak również w tym projekcie proponowane są 

zmiany, które niszczą gospodarstwa. Pismo, które zostało złożone przez rolnika zostało przekazane, 

jak również wszystkie uwagi także dotyczące wyburzeń domów, które są proponowane. Gdy będzie 

wiedziała  coś  konkretnego  to  poinformuje  radnych  i  mieszkańców.  Kończąc  Pani  Burmistrz 

wskazała, że dobrze by było jeśli Rada podjęłaby apel związany z inwestycją i protestem co do 

przebiegu planowanej  zmiany.  Poseł  nie  składał  deklaracji,  że  się  uda ale  powiedział,  że  zrobi 

wszystko,  aby  było  dobrze  i  są  w  stałym  kontakcie,  dosyłają  na  bieżąco  materiały  i  jeżeli 

przychodzą jakieś pisma od mieszkańców również są dosyłane do materiałów.

Przewodniczący  obrad  R.  Łuka  dodał,  że  na  początku  miesiąca  wpłynęło  do  niego  pismo  od 

mieszkańca gminy – rolnika, pismo-protest, gdzie przedstawił swoje racjonalne wnioski odnośnie 

propozycji  zmian  przebiegu  dróg  w  Gminie.  Pismo  skierował  do  wszystkich  radnych  Rady 

Miejskiej i ma nadzieję, że Pani Burmistrz jak dotychczas będzie pilotowała tę sprawę. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że postawiłby wniosek o apel Rady właśnie w tej sprawie, gdyż 

jako radni są reprezentantami Gminy i powinni wystąpić z apelem w tej sprawie ze względu na to, 

że jest to bardzo ważna sprawa dla mieszkańców Osieka ale również wsi, które przylegają do torów 

jak również mieszkańców gminy, którzy mają łąki. Uważa, że jako Rada powinni na przyszłej sesji 

podjąć apel, aby ta sprawa została pozytywnie załatwiona. 

Przewodniczący obrad R. Łuka  wskazał, że jest to dobra propozycja, natomiast szkoda, że radny 

czekał na złożenie takiej propozycji do sesji, bo prawdopodobnie przyjmowaliby takowy apel już na 
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tej sesji. Przewodniczący zadeklarował, że po sesji zajmie się tę sprawą, aby taki apel przyjąć na 

kolejnej sesji. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  dodała,  że  do  PKP  już  kilka  tygodni  temu 

skierowane zostało pismo, w którym prosili o wyznaczenie terminu spotkania by radni i mieszkańcy 

Osieka nad Notecią, Bąkowa, Komorowa mogli w tym spotkaniu uczestniczyć, gdyż ich najbardziej 

temat dotyczy. Nie ma na razie żadnej odpowiedzi jakoby była wola spotkania i został wyznaczony 

termin,  natomiast  jeżeli  do  końca  tygodnia  nie  będzie  odpowiedzi  to  ponownie  zostanie 

wystosowana prośba o wyznaczenie terminu spotkania. 

Sprawozdanie Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  2  do  

protokołu. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Przewodniczący  obrad powiedział,  że  wszystkie  projekty  uchwał  były  bardzo  szczegółowo 

omówione na posiedzeniach poszczególnych Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada podjęła  uchwałę  Nr XXVI/240/2020,  która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2020-2030;

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że na komisji prosiła o wprowadzenie 

autopoprawki  do  objaśnienia  do  uchwały  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy 

Wyrzysk  na  lata  2020-2030.  w  związku  z  powyższym  Pani  T.  Mikołajczak  wskazała, 

że w załączniku nr 2 pozycja 7.3.2.1., gdzie jest limit zobowiązań była podana błędnie. Zmieniają 

się lata finansowania inwestycji tj. droga w Falmierowie i w pozycji 1.3.2.6. również zmieniają się 

limity zobowiązań. Wszystko jest  wykazane w objaśnieniach,  a w tabelach pojawiły się błędne 

kwoty, stąd autopoprawka. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały wraz z autopoprawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada podjęła  uchwałę  Nr XXVI/241/2020,  która 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

3) przyjęcia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji z 

budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji  związanej  z  usuwaniem, 

transportem,  unieszkodliwianiem  wyrobów  zawierających  azbest,  kryteriów  wyboru 

inwestycji do dofinansowania i sposobu jej rozliczania;

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska wskazała,  że  uchwały  są  podejmowane  na 

dzisiejszym posiedzeniu  są  bardzo  dla  mieszkańców Gminy.  Kontynuując  mówczyni  wskazała, 
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że podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne, ponieważ skończył się okres obowiązywania 

Rozporządzenia  Komisji  (UE)  nr  1407/2013  w  sprawie  stosowania  art.  107  i  108  Traktatu 

o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis – został on wysłany do konsultacji 

państw członkowskich w maju 2020 roku. Mówczyni przypomniała, że  dotacja udzielana jest do 

przedsięwzięć  związanych  z  usuwaniem,  transportem  i  unieszkodliwianiem  wyrobów 

zawierających azbest,  w wysokości 50 % poniesionych kosztów inwestycji,  lecz nie  więcej niż 

3.000,00 zł.  Wydatki  mogą być poniesione  dopiero  po zawarciu  umowy o dotację.  Dotacja  ma 

służyć  realizacji  zadania  publicznego,  jako  zadania  przyszłego.  Pozostałe  zasady  nie  ulegają 

zmianie. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W  obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/242/2020,  która 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

4) przyjęcia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji z 

budżetu  Gminy  Wyrzysk  na  realizację  zadań  polegających  na  wymianie  źródeł  ciepła  na 

proekologiczne urządzenia grzewcze;

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poinformowała, że podjęcie uchwały jest konieczne 

ponieważ kończy się okres obowiązywania obecnej uchwały  Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 

18  października  2018  roku.  Do  tej  pory  dotacja  udzielana  była  do  przedsięwzięć  związanych 

z wymianą ciepła na proekologiczne urządzenia grzewcze, poprzez zakup proekologicznego źródła 

ciepła, czyli mieszkańcy mogli ubiegać się o dotację na za zakup pieca, a proponuje się, aby w tym 
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zapisie była zmiana i do zakupu dokłada się słowo montaż, aby mieszkańcy mogli ubiegać się o 

dotację na zakup i montaż proekologicznego źródła ciepła. Dotacja przydzielana jest w wysokości 

50 % poniesionych kosztów inwestycji, lecz nie więcej niż 5.000,00 zł. Pozostałe zapisy są bez 

zmian. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada podjęła  uchwałę  Nr XXVI/243/2020,  która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

5)  przyjęcia  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu 

postępowania przy udzielaniu dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk na realizację przedsięwzięć z 

zakresu  ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej,  kryteriów  wyboru  inwestycji  do 

dofinansowania i sposobu jej rozliczania;

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poinformowała, że podjęcie uchwały jest konieczne 

ponieważ  skończył  się  okres  obowiązywania  Rozporządzenia  Komisji  (UE)  nr  1407/2013 

w sprawie  stosowania art.  107 i  108 Traktatu  o funkcjonowaniu  Unii  Europejskiej  do pomocy 

de  minimis.  Dotacja  udzielana  jest  do  przedsięwzięć  związanych  z  budową  przydomowych 

oczyszczalni ścieków. Dotacja z budżety Gminy przydzielana jest  podmiotom niezaliczanym do 

sektora finansów publicznych, w wysokości 50 % poniesionych kosztów inwestycji, lecz nie więcej 

niż 3.000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 
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Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada podjęła  uchwałę  Nr XXVI/244/2020,  która 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

6) określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu na 

terenie Gminy Wyrzysk.

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska wskazała,  że  celem  niniejszej  uchwały  jest 

określenie zasad na jakich gmina Wyrzysk może wspierać sport. Udziela się bezzwrotnej pomocy 

finansowej  klubom  sportowym  prowadzącym  działania  na  terenie  Gminy  Wyrzysk.  Dwie 

zasadnicze zmiany, które zostały wprowadzone w projekcie uchwały znajdują się w rozdziale 3 – 

tryb  udzielania  dotacji.  W §6 pkt.  3  zmienia  się  termin  składania  wniosku na  30 października 

poprzedzającego  rok  budżetowy w którym ma  być  udzielana  dotacja,  czyli  wniosek  musi  być 

złożony do 30 października. Związane jest to z tym, że kluby mają swoje zobowiązania w styczniu. 

Podjęcie  uchwały  w  styczniu,  czy  w  lutym powodowałoby  brak  płynności  finansowej  w  tych 

klubach. W pkt. 7 ppk. 5 zmiana dotyczy wymaganej wysokości wkładu środków finansowych i 

zmieniane jest na 8% całkowitych kosztów zadania. Zmniejsza się z 10% na 8% by umożliwic 

klubom łatwiejszy dostęp do złożenia wniosku o dotację.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się 21 i 22 września 2020 r. 

Wobec nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W  obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/245/2020,  która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad.  7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Dyskusji nie podjęto. 

Ad. 8. Wolne głosy.

Zabierając  głos  Przewodniczący  Rady  R.  Łuka poinformował,  że  radni  otrzymali  ofertę 

przeprowadzenia  szkolenia  dotyczącego  uchwały  budżetowej  oraz  wieloletniej  prognozy 

finansowej. Szkolenie miałoby się odbyć on-line 23 października br. w godz. od 13:00 do 16:00. 

W związku z tym, że trzeba wcześniej zadeklarować chęć uczestnictwa poprosił o wyrażenie opinii, 

czy radni chcieliby wziąć w nim udział.

Radny Stefan Wełniak powiedział, że dla osobom pracującym trudno jest określić, czy będą mogli 

uczestniczyć w szkoleniu 23 października. Ponadto radny zapytał, czy będzie to jedno spotkanie 

czy cały cykl z poszczególnymi zagadnieniami.  Uważa, że najlepiej  jeśli  radni mieliby czas na 

określenie i zgłoszenie chęci uczestnictwa w szkoleniu. 

Przewodniczący Rady R. Łuka wskazał, że mówi o szkoleniu miesiąc wcześniej, aby każdy mógł 

zaplanować sobie ten dzień. Szkolenie jest bezpłatne i uważa, że będzie można poprawić swoją 

wiedzę na temat prac uchwałodawczych w tak ważnej sprawie jak budżet i wieloletnia prognoza 

finansowa. Kończąc Przewodniczący poinformował, że szkolenie odbyłoby się w sali sesyjnej.

Radny Stefan Wełniak  powiedział,  że razem z Zastępcą Burmistrza drążyli temat przepompowni 

przy PKP w Osieku nad Notecią. Dostał odpowiedz, że zostanie to wykonane, natomiast tak się nie 

stało. Radny poprosił o monit w tej sprawie, gdyż jest to zagrożenie dla mieszkańców. Następnie 

radny  wskazał,  że  przy  drodze  wojewódzkiej  w  Osieku  nad  Notecią  pojawiły  się  już  ławki. 

W związku z tym zapytał, czy jest możliwość założenia jeszcze jednej ławki przy kościele?
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że zgoda od właściciela drogi jest na 

tyle ławek ile zostało postawionych. Jedyną możliwością jest zabranie ławki z miejsca, w którym 

obecnie jest posadowiona, by postawić ją w innym miejscu. Pani B. Jagodzińska przypomniała, 

że cały czas jest to plan budowy i nie ma odbioru. 

Radny  Stefan  Wełniak  zapytał  czyją  własnością  był  przystanek,  który  był  posadowiony 

na ul. Wyrzyskiej? 

Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  odpowiedziała,  że  przystanek  będzie  tam 

posadowiony po zakończeniu odbioru. 

Radny  Tomasz  Bogdański  powiedział,  że  mieszkańcy  Ostrówka  prosili  go  i  pytali,  czy  byłaby 

możliwość, aby od szosy z Dąbek do Ostrówka przejechała równiarka? 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz  Wyrzyska powiedziała,  że akurat  równiarka  jest  na  terenie 

Gminy i zostanie to po sesji przekazane do realizacji.

Ad. 9. Zakończenie obrad.

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  aby  przestrzegać  zasad  sanitarnych,  głównie  chodzi  

o zachowanie dystansu społecznego, noszenie maseczek jak również odkażanie rąk.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie  12:43 Przewodniczący Rady 

zamknął XXVI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska            
podinsp. ds. obsługi rady gminy           
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